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24   DEN BERGENSKE KONGEVEGEN OVER TONSÅSEN

  Langs den historiske kongeveien mellom Oslo og Bergen er strekningen Bruflat-Tonsåsen en av 
de best tilrettelagte. Parkering i Bruflat sentrum. Om du tar det som en enveistur, er det en fordel å 
disponere to biler, hvor dere parkerer bil 2 ved Tonsbakken langs fv 33. Man kan også benytte of-
fentlig transport på returen, i så fall blir turen 3,5 km lengre. Ta bussen fra Tonsbakken til Tonsåsen 
(Innlandstrafikk kjører Fagernes-Dokka flere ganger daglig, forespør rutetabell) og gå derfra tilbake 
til Bruflat langs veien.

Fra Bruflat sentrum, følg stien mot Fjellsbygde. Den går rett opp skråningen og krysser bilveien mot 
Fjellsbygde flere ganger. Etter nedlagte Breie el-verk (infotavle) går kongeveien bort fra veien og inn 
i skogen. Det er flere informasjonspunkt fordelt over hele strekningen, som ender opp ved fv 33 på 
Tonsbakken.

  The Bruflat−Tonsåsen stretch of the historic Kings Road, that led from Oslo to Bergen, is a nice 
one-day hike. Park your car in the center of Bruflat. (If possible, drive two cars and park one by the 
Tonsbakken, along road 33, where the route ends up). It is possible to take a bus from Tonsbakken to 
Tonsåsen (Innlandstrafikk, several times a day, check the time table in advance), but from Tonsåsen you 
would have to walk along the road back to Bruflat (+3.5 km).

From Bruflat, follow the road towards Fjellsbygde. The path continues uphill, and crosses the road a 
few times, before you pass by the old Breie power station. From there the path leads into the forest. 
There are several information boards along the route. The hike ends where the Kings Road meets road 
33 at Tonsbakken. 
You can also take public bus transportation from Tonsbakken til Tonsåsen, and walk the last section 
along the road back to Bruflat. Remember to check the bus schedule ahead of time

  Diese Wandertour von Bruflat über den Tonsåsen nach Tonsbakken ist ein Teil der historischen 
Königsroute zwischen Oslo und Bergen. Parken Sie im Zentrum von Bruflat. Wenn Sie die Tour als 
Streckenwanderung gehen, empfiehlt es sich, ein zweites Auto am anderen Ende der Tour bei Tonsb-
akken an der Straße 33 zu parken. Alternativ kann man den Rückweg auch  per Linienbus durchführen. 
Von Tonsbakken nimmt man in dem Fall den Bus nach Tonsåsen (Innlandstrafikk seine Route Fagernes-
Dokka, mehrmals täglich, Fahrplan vorher erfragen) und geht von dort entlang der Straße zurück nach 
Bruflat (+ 3,5 km). 

Vom Zentrum in Bruflat folgen Sie dem Wanderweg in Richtung Fjellsbygde. Dieser führt direkt bergan 
und kürzt die Kurven der Straße nach Fjellsbygde ab. Bis zur Informationstafel nach dem stillgelegten 
Breie E-Werk können Sie beiden folgen, doch nun verlässt der Wanderweg die Straße endgültig. 
Unterwegs geben weitere Infotafeln Auskunft über historische Ereignisse. 

ca. 9 km en vei approx. 9 km one way ca.  9 km pro Strecke
ca. 2,5−3 timer opp approx. 2,5−3 hrs. up ca. 2,5−3 Stunden hoch

- ca. 450 høydemeter approx. 450 meters ca. 450 m

" fra ca. 7 år  from approx. 7 years ab ca. 7Jahren
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